
Hej! 
 
Vi har fått information om att adoptionerna har kommit igång igen i landet och har även fått besked 
att det är många sökande som väntar på barnbesked. Med anledning av stoppet får man  som 
väntande familj ställa in sig på en något längre väntetid än tidigare. 
 
När det gäller den nya lagen så väntar vi fortfarande på uppgift om när den blir klar att publiceras. 
 
 




